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Vragen van het lid Bisschop (SGP) aan de Staatssecretaris van Infrastructuur 
en Waterstaat over het onderzoek naar de mogelijkheden voor een 
intercity-stop in Harderwijk (ingezonden 6 februari 2018). 

Vraag 1
Heeft u kennis kunnen nemen van het onderzoek van Royal Haskoning naar 
de mogelijkheid om het station Harderwijk een intercity-status te geven?1 

Vraag 2
Is het mogelijk om het genoemde rapport naar de Kamer te sturen? 

Vraag 3
Hoe waardeert u de conclusie dat een tussenstop van intercity’s tussen 
Utrecht-Zwolle in Harderwijk niet haalbaar is, mede gelet op de wens om 
forenzen uit de auto in de trein te krijgen? 

Vraag 4
Hoe waardeert u de alternatieve mogelijkheden die Royal Haskoning 
aandraagt? 

Vraag 5
Bent u bereid in overleg te gaan met betrokken overheden en te bezien welke 
vervolgstappen gezet kunnen worden?

1 De Stentor (West-Veluwe editie), Negatief intercity-advies wekt ongeloof in Harderwijk, 
29 januari 2018

 
 
 
 
kv-tk-2018Z01942
’s-Gravenhage 2018 Tweede Kamer, vergaderjaar 2017–2018, Vragen


